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Zastupitelstvo města Čáslavi 
 

ZÁPIS ze I. zasedání konaného v pondělí, 07.02.2024 na Nové scéně Dusíkova divadla v Čáslavi 
(adresa: Masarykova 194, 286 01 Čáslav) 

 
 

Přítomni: 
Starosta: Ing. Jaromír Strnad 
Místostarostové: Mgr. Renata Vaculíková 
Radní: Ing. Zdeňka Nezbedová, MUDr. Julie Provazníková, Mgr. Jiří Žaloudek 
Zastupitelé: Ing. Drahomír Blažej, MBA Mgr. Václav Drda, Jiří Honzíček, Martin Horský, Mgr. Martin Jusko, Mgr. Daniel 
Mikš, JUDr. Vlastislav Málek, Vojtěch Nezbeda, MUDr. Ctibor Provazník, Mgr. David Tichý, Bc. Alice Vavřinová, Mgr. 
Filip Velímský Ph.D. 
Tajemník MěÚ: Ing. Martin Ronovský, DiS. 
Omluveni: MUDr. Ervin Petrikovič, Ing. Josef Ruml, RNDr. Tomáš Hasík, Ing. Jiří Havlíček MBA 
Předsedající: Ing. Jaromír Strnad 
Hosté:  
 
Zahájení 
Zasedání ZM zahájil starosta města v 17:00 hodin a přivítal všechny přítomné.  
Před samotným jednáním starosta vzpomenul smutnou zprávu, která zasáhla nejen občany města Čáslavi, ale i širokou 
veřejnost, a to úmrtí primáře MUDr. Jiřího Kunáška. Požádal přítomné, aby minutou ticha uctili jeho památku.  
Následně bylo pokračování v jednání.  
Starosta konstatoval, že zasedání bylo svoláno v souladu se zákonem o obcích, občané byli informováni o místě, době 
a navrženém programu zasedání způsobem v místě obvyklém, tj. plakáty na plakátovacích plochách a na úřední desce 
městského úřadu, po dobu nejméně 5 dní před konáním zasedání. Pozvánka visela ještě v okamžiku konání zasedání. 
Upozornil dále, že ze zasedání je pořizován zvukový záznam, který bude po anonymizaci zveřejněn na stránkách 
městského úřadu a jako již tradičně, po několik jednání zastupitelstva, je toto zasedání i v přímém přenosu veřejně 
vysíláno. 
Sdělil, že zprávy na dnešní jednání byly zveřejněny 5 dní před konáním zasedání na úřední desce městského úřadu. 
Uvedl, že zápis z minulého zasedání ZM, který je uložen na sekretariátu městského úřadu, ověřili Jiří Honzíček a               
Bc. Alice Vavřinová a nikdo ze členů zastupitelstva města k němu nevznesl připomínku.   
Starosta dále sdělil, že je přítomno 16 členů zastupitelstva města a dnešní zasedání je tudíž usnášení schopné. 
 
17:03 hodin – příchod zastupitele Martina Horského 

 
Starosta dále navrhl, aby dnešní jednání probíhalo pomocí elektronického systému. 
Zastupitelé: Bez připomínek. 

Hlasování:  
pro: 17                                                  proti:                                     zdrželo se:                             nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda  Jiří Honzíček  Martin Horský 

Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda 

Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ctibor Provazník MUDr.  Julie Provazníková Ing.  Jaromír Strnad 

Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský 

Mgr. Jiří Žaloudek       

Návrh byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/1/2024 
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Jako ověřovatele dnešního zápisu starosta navrhl Mgr. Daniela Mikše a pana Martina Horského. 
Zastupitelé: Bez připomínek. 

Hlasování:  

pro: 15                                                    proti:                                    zdrželo se: 2                                              nehlasovalo:  
PRO:  

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda  Jiří Honzíček Mgr. Martin Jusko 

JUDr. Vlastislav Málek  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ctibor Provazník 

MUDr.  Julie Provazníková Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková 

Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek   
 

ZDRŽELO SE: 

 Martin Horský Mgr. Daniel Mikš     

Ověřovatelé dnešního zápisu byli schváleni, přijato usnesení číslo ZM/2/2024 
 
Za členy návrhové komise starosta navrhl Ing. Drahomíra Blažeje, MBA a Bc. Alici Vavřinovou. 
Zastupitelé: Bez připomínek. 

Hlasování: 
pro: 15                                                   proti:                    zdrželo se: 2                                            nehlasovalo:  
PRO: 

Mgr. Václav Drda  Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko 

JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová 

MUDr. Ctibor Provazník MUDr.  Julie Provazníková Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý 

Mgr. Renata Vaculíková Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek   
 

ZDRŽELO SE: 

Ing. Drahomír Blažej Bc. Alice Vavřinová     

Členové návrhové komise byli schváleni, přijato usnesení číslo ZM/3/2024. 
 
Následným bodem bylo schválení programu jednání.  
Program: 
01. Kontrola plnění usnesení ze zasedání ZM - 11.12.2023 
02. Dotazy a připomínky občanů 
03. Informace o aktuální situaci v Městské nemocnici Čáslav 
04. Přehled přesunů v rozepsaném rozpočtu - listopad 2023 
05. Rozpočtové opatření č. 7/2023 
06. Rozpočtové opatření č. 1/2024 
07. Změna č. 7 Územního plánu Čáslav 
08. Změna č. 7 Územního plánu Čáslav I. 
09. Změna č. 7 Územního plánu Čáslav II. 
10. Změna č. 7 Územního plánu Čáslav III. 
11. Změna č. 7 Územního plánu Čáslav IV. 
12. Souhlas s podáním žádosti o dotaci_Rekonstrukce Osaria obětí 1. světové války na hřbitově v Čáslavi - 2. etapa 
13. Smlouva o spolupráci-zajištění dopravní obslužnosti na území ORP Čáslav a okolí - Mikroregion Čáslavsko; Podmínky úhrady spolufinancování 
14. Prodej pozemků - manželé Bártovi a manželé Palátovi 
15. Dodatek č. 2 k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí dotace_SVJ Jablonského 386 
16. Návrh na nového člena finančního výboru 
 

Dz1. Rozdělení dotací z rozpočtu města Čáslav na rok 2024 z programu SPORT 
 

17. Dotazy a připomínky zastupitelů  

 

Informativní zprávy / Různé:  
Aktuální informace o odpadovém hospodářství v Čáslavi 

 

Hlasování:  
pro: 17                                                  proti:                                     zdrželo se:                             nehlasovalo:  
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PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda  Jiří Honzíček  Martin Horský 

Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda 

Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ctibor Provazník MUDr.  Julie Provazníková Ing.  Jaromír Strnad 

Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský 

Mgr. Jiří Žaloudek       

Program dnešního zasedání byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/4/2024. 
 
Následně starosta navrhl, aby dnešní jednání probíhalo ke každému bodu zvlášť a na konci každého bodu bylo přijato 
usnesení. 
Zastupitelé: Bez připomínek. 
Hlasování:  
pro: 20                                                  proti:                                     zdrželo se:                                           nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda  Jiří Honzíček  Martin Horský 

Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda 

Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ctibor Provazník MUDr.  Julie Provazníková Ing.  Jaromír Strnad 

Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský 

Mgr. Jiří Žaloudek       

Návrh byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/5/2024. 
 
Kontrola plnění usnesení ze zasedání ZM – 11.12.2023 
Starosta předložil usnesení č.j.: MěÚ/74335/2023/SEK ze dne 11.12.2023. 
 

V rozpravě k tomuto bodu vystoupili:  
 

Zastupitel V. Málek se dotazoval na plnění usnesení z minulého jednání zastupitelstva, konkrétně na zprávu kontrolního 
výboru o provedených kontrolách, k níž bylo přijato usnesení:  
Zastupitelstvo města Čáslavi  
a) bere na vědomí zprávu o provedenách kontrolách kontrolního výboru předložených zastupitelstvu města k projednání na jeho zasedí dne 
11.12.2023; 
b) ukládá starostovi města projednat zprávy v Radě města Čáslavi k přijetí stanoviska rady ke kontrolním zjištěním z provedených kontrol. 

Uvedl, že postrádá stanovisko k bodu b). 
Starosta uvedl, že dané plnění je v jednání. Momentálně probíhá komunikace mezi pracovníky Odboru majetku a 
investic MěÚ a spol. SILNICE ČÁSLAV - HOLDING, a.s. 
Předpokládá, že v průběhu měsíce února bude záležitost uzavřena, starosta bude o výsledku informovat.  
Zastupitel V. Málek uvedl, že nahlížel do zápisů ze zasedání RM, kde se v jednom dočetl, že byla zpráva na programu 
jednání RM, ale byla stažena.  
Starosta uvedl, že byla stažena, protože prozatím nedošlo k rozhodnutí mezi Odborem majetku a investic a spol. SILNICE 
ČÁSLAV - HOLDING, a.s. 

 

Nikdo další se do rozpravy k tomuto bodu nepřihlásil. 
 

Zastupitelstvo města bere na vědomí kontrolu plnění usnesení ze zasedání ZM 11.12.2023. 
 
Dotazy a připomínky občanů 

V rozpravě k tomuto bodu vystoupili:  
Občanka Jana T., která vznesla návrhy / připomínky: 

- dotace na hřiště, např. workout  
- natření / oprava zábradlí ve městě 
- přidání zpomalovacího retardéru (z Čeplova k lávce od „veteriny“) 
- kyberšikana na facebooku 

Starosta uvedl, že děkuji za připomínky, bude se jimi zabývat.  
Radní J. Žaloudek uvedl, že je stejného názoru, příspěvky na FB se mu nelíbí, je zásadně proti tomu. 
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Zastupitel M. Horský se k danému taktéž vyjádřil (osobní zkušenost). Sdělil informace k profilu na FB „pan Lahváček“. 
Zastupitel V. Drda v souvislosti s připomínkou k opravě zábradlí paní T. – aplikace Munipolis.  
 

Občan pan Petr H. se dotazoval na opravy přechodů ve městě a dále na nový radar v Drobovicích? 
Starosta uvedl, že na opravy přechodů se nastupuje tento čtvrtek. Co se týká radaru, tak letos by mělo proběhnout 
výběrové řízení na dodavatele. Stávající radar na Horkách je výdělečný, takže výdělečné to určitě je. 
Radní J. Žaloudek uvedl, že není ani tak důležité, zda radar je či není výdělečný, jako o to, zda to pomůže bezpečnosti 
v dané lokalitě.  
 

Občanka Hana L. se dotazovala, jak je monitorována kvalita ovzduší ve městě? Jak je zajištěno větrání ve školách, 
nacházejících se především u ul. Masarykova (v souvislosti s velmi hustou dopravou přes město)? Zmínila se také o 
skládce, která je cítit daleko za hranici svého provozu.  
Starosta uvedl, že dopravu bohužel není snadné odklonit, musel by být vybudován západní obchvat a ani tak by to 
nebylo jednoduché. 
Do diskuse k danému tématu se připojil zastupitel D. Mikš, paní místostarostka, zastupitel V. Drda, radní J. 
Provazníková.  
Starosta uvedl, že město zvažuje instalaci měřiče „zápachu“. 
Radní J. Provazníková navrhla domluvit společnou schůzku, kde by se dané mohlo „konkretizovat“ a příp. zahájit nějaké 
kroky.   
 

Občanka Olga H. se dotazovala na EIU (dokumentace záměru „Rozšíření Centra komplexního nakládání s odpady 
Čáslav“) – zda si město opatřilo odborníka - „odpadáře“, který není spjatý se spol. AVE CZ odpadové hospodářství, s.r.o., 
aby danou dokumentaci posoudilo? 
Starosta sdělil, že byla oslovena spol. DEKONTA a.s., která by měla posudek zhotovit.  
Občanka Olga H. se dále vyjádřila k elektronické úřední desce městského úřadu, kde byla uvedená dokumentace 
vyvěšena na velmi krátkou dobu, poté byla zpráva „pouze“ v archivu. Požádala o „správné“ vyvěšení. Taktéž požádala o 
vyvěšení na fyzické „neúřední“ desce.  
K úřední desce se dále vyjádřil zastupitel V. Drda, radní Z. Nezbedová, zastupitel V. Málek. 
 

Občanka N. upozornila na nepřesné údaje v EIE, dále se vyjádřila k neveřejné komunikaci, která je namísto obchvatu.  
K danému se vyjádřil starosta, který uvedl, že na obchvatu se již pracuje a dále k tomu sdělil podrobnosti. Vyjádřil se 
také zastupitel V. Drda.  
 

Zastupitel D. Tichý se dotazoval, jaká bude vymahatelnost toho, aby jí někdo využíval? 
Starosta uvedl, že vozidla, která budou jezdit na skládku, budou mít podmínku, aby touto komunikací jezdila.  
Zastupitel M. Horský sdělil, že dané je nevymahatelné.  
 

Nikdo další se do rozpravy nepřihlásil. 
 
Informace o aktuální situaci v Městské nemocnici Čáslav 
Aktuální informace k městské nemocnici sdělil zastupitel a ředitel MěN Čáslav MUDr. C. Provazník: 

- viz. zpráva o hospodaření Městské nemocnice Čáslav za rok 2023, kterou mají zastupitelé k dispozici 
- v loňském roce bylo hospodaření nemocnice, bez příspěvku zřizovatele necelých 39 mil. Kč, příspěvek 

zřizovatele byl 37 mil. Kč 
- informoval o zálohách od pojišťoven 
- navýšení platů (ročně přes 15 mil. Kč) 
- hospitalizační péče se oproti loňskému roku se nemocnice dostává do plusových čísel, stejně tak péče 

ambulantní 
- komplement (např. rentgen, ARO) šel taktéž nahoru 
- uvažuje se o rozšíření následné péče, sloučení laboratoří, rozvoji lékařské služby první pomoci 
- probíhá jednání s krajským úřadem (mimo jiné i ohledně lékaře na záchranné službě) 
- stále chybí lékaři na interním oddělení 

 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  
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01 Přehled přesunů v rozepsaném rozpočtu - listopad 2023 

Zastupitel D. Mikš předložil zprávu a sdělil podrobnosti. 
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  
 

Hlasování:    
pro: 17                                                 proti:                  zdrželo se:                                          nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda  Jiří Honzíček  Martin Horský 

Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda 

Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ctibor Provazník MUDr.  Julie Provazníková Ing.  Jaromír Strnad 

Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský 

Mgr. Jiří Žaloudek       

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/6/2024. 

 
02 Rozpočtové opatření č. 7/2023 
Starosta předložil důvodovou zprávu a sdělil veškeré podrobnosti k danému rozpočtovému opatření. 
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  

 

Hlasování:  
pro: 17                                                  proti:                                     zdrželo se:                             nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda  Jiří Honzíček  Martin Horský 

Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda 

Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ctibor Provazník MUDr.  Julie Provazníková Ing.  Jaromír Strnad 

Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský 

Mgr. Jiří Žaloudek       

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/7/2024. 
 
03 Rozpočtové opatření č. 1/2024 
Starosta předložil důvodovou zprávu a sdělil veškeré podrobnosti k danému rozpočtovému opatření. 
 

V rozpravě k tomuto bodu vystoupili:  
Zastupitel M. Horský se dotazoval na projektovou dokumentaci – parkoviště „Za Rybníkem“ – co je tím myšleno?  
Starosta uvedl, že je zde v plánu zpevnění celé plochy vč. odvodnění.  
Zastupitel M. Horský pořádal, aby se na dané nejprve podíval architekt.  
Dále se dotazoval na traktůrek, který se má pořizovat? 
Starosta odpověděl, že se jedná o „víceúčelový“ traktůrek.  
Zastupitel M. Horský se dále vyjádřil k rekonstrukci kotelny v ul. Žitenická a dotazoval se na „staré“ mateřské školky 
(azbest) – zda nad tímto město také přemýšlí? 
Starosta odpověděl, že přemýšlí.  
Dále se zastupitel M. Horský dotazoval na nově koupený pozemek od Českých drah, a. s. a dále na již koupený pozemek 
v ul. Vrchovská.  
Starosta uvedl, že momentálně se vybírá zhotovitel studie na sběrný dvůr, který má být umístěn na „novém“ pozemku. 
Na pozemku v ul. Vrchovská se momentálně nepracuje, ale je využíván.   
Zastupitel M. Horský se také dotazoval na „tůně“? Zda bude projekt realizován? 
Starosta sdělil, že snad ano.  

 

Nikdo další se do rozpravy nepřihlásil. 
 

Hlasování:  
pro: 17                                                   proti:                                     zdrželo se:                             nehlasovalo:  
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PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda  Jiří Honzíček  Martin Horský 

Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda 

Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ctibor Provazník MUDr.  Julie Provazníková Ing.  Jaromír Strnad 

Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský 

Mgr. Jiří Žaloudek       

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/8/2024. 
 
04 Změna č. 7 Územního plánu Čáslav 
Starosta předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti.  
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  
 

Hlasování:  
pro: 16                                                  proti:                                     zdrželo se:                             nehlasovalo: 1 
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda  Jiří Honzíček  Martin Horský 

Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda 

Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ctibor Provazník MUDr.  Julie Provazníková Ing.  Jaromír Strnad 

Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek 
 

NEHLASOVALO: 

Mgr. David Tichý       

Návrh usnesení byl schválen, přijato usnesení číslo ZM/9/2024. 
 
05. Změna č. 7 Územního plánu Čáslav I. 
Starosta předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti.  

 

V rozpravě k tomuto bodu vystoupili:  
Zastupitel M. Horský se dotazoval na neveřejnou (soukromou) komunikaci – jak bude velká, jak bude koncipovaná 
apod.? 
Odpověděl pan starosta, který uvedl, že i neveřejná komunikace musí splňovat určité parametry. Uvedl, že se k danému 
musí vyjádřit i Policie ČR.  
Zastupitel M. Horský navrhl (protinávrh) - zprávu rozdělit na troje hlasování: bod 1), bod 2) a poté bod 3). 

 

Zastupitelka A. Vavřinová požádala, aby při projednávání vybudování západního obchvatu bylo myšleno na vybudování 
protihlukových stěn. 
Starosta uvedl, že se dané řešilo na minulém zasedání.  

 

Zastupitel V. Málek podpořil (proti)návrh kolegy M. Horského. Dále se vyjádřil k vymahatelnosti průjezdu na neveřejné 
komunikaci.  
 

Občan Tomáš O. se dotazoval, kdo zafinancuje vybudování neveřejné komunikace a kdo západní obchvat? 
Odpověděl pan starosta, který sdělil, že neveřejnou komunikaci bude investovat spol. AVE CZ odpadové hospodářství, 
s.r.o., která ji pořizuje a obchvat kraj, neboť půjde o krajskou komunikaci.  
Občan Tomáš O. se dotazoval, zda o daném kraj ví? 
Starosta odpověděl, že dle jeho informací, ano.  
Do diskuse se připojil pan zastupitel V. Drda.  
Zastupitel V. Málek se dotazoval na projektovou dokumentaci k obchvatu, kterou zpracovává spol. AVE CZ odpadové 
hospodářství, s.r.o. – uvedl, že měl k dispozici zásobník projektů ohledně komunikací (na KÚSK) a zde plánovaný 
čáslavská obchvat nezaznamenal.  
Starosta uvedl, že dané tam není, neboť je to prozatím v přípravě. Do zásobníku se to dostane, až bude vypracovaná 
projektová dokumentace.  
 

Zastupitel M. Horský se dotazoval, zda existuje oficiální smlouva, která dokládá, že spol. AVE CZ odpadové hospodářství, 
s.r.o. je oficiální investor projektové dokumentace? A zda a je zde i popsán proces, jak bude AVE CZ vykupovat majetek, 
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který potom nějakým způsobem daruje / prodá kraji? V případě, že dokument existuje, požadoval informaci o jeho 
dohledání.  
Starosta sdělil, že neví, jestli takováto dohoda mezi AVE CZ a krajem existuje? Uvedl, že má informace, že pokud se na 
kraj donese projektová dokumentace se stavebním povolením, s vykoupenými pozemky,.. že se bude zabývat 
financováním.  
 

Do diskuse se dále zapojit zastupitel V. Drda a zastupitel F. Velímský, který se dotazoval, jak probíhá jednání se Správou 
železnic, s. o. v souvislosti s městskými částmi Lochy a Kalabousek a jejich možným odříznutím.   
 

Občan Radek H. se dotazoval spol. DEKONTA a.s., která by měla pro město zhotovit posudek na EIU a upozornil na to, 
že zde vystupuje jako kontaktní osoba pan Roman Jerie@ave.cz.  
 

Nikdo další se do rozpravy nepřihlásil. 
 

Bod 1) Hlasování o pořizované změně č. 7 Územního plánu Čáslav, kde bude prověřen požadavek města Čáslavi:  
-  změna funkčního využití ploch pozemků pozemkové parcely čísla 158/2, 158/3, 158/1, 151, 1965, stavební parcely čísla 316, 317/2, 317/1, 491, 
320 z plochy „výroba a skladování – drobná výroba“ na plochu „obytná smíšená městská“. 
Hlasování:  
pro: 17                                                   proti:                                     zdrželo se:                             nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda  Jiří Honzíček  Martin Horský 

Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda 

Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ctibor Provazník MUDr.  Julie Provazníková Ing.  Jaromír Strnad 

Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský 

Mgr. Jiří Žaloudek       

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/10/2024. 
 
Bod 2) Hlasování o pořizované změně č. 7 Územního plánu Čáslav, kde bude prověřen požadavek města Čáslavi:  
- doplnění regulativu ploch „obytná smíšená městská“ – mezi přípustné využití doplnit nezbytné plochy technické a dopravní infrastruktury. 
Hlasování:  
pro: 17                                                   proti:                                     zdrželo se:                             nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda  Jiří Honzíček  Martin Horský 

Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda 

Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ctibor Provazník MUDr.  Julie Provazníková Ing.  Jaromír Strnad 

Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský 

Mgr. Jiří Žaloudek       

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/11/2024. 
 
Bod 3) Hlasování o pořizované změně č. 7 Územního plánu Čáslav, kde bude prověřen požadavek města Čáslavi:  
- u zastavitelné plochy Z19 s funkčním určením „plocha technické infrastruktury“ doplnit podmínky pro využití této plochy:  
• zřízení účelové komunikace pro možnost první etapy rozšíření skládky o 500 000 m3,  
• pro další rozšíření skládky vybudování obchvatu (přeložky silnice II/339) od silnice II/337 s napojením na silniční obchvat Čáslavi – silnici I/38.  
Hlasování:  
pro: 11                                                  proti: 3                                    zdrželo se: 3                             nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda 

Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ctibor Provazník MUDr.  Julie Provazníková Ing.  Jaromír Strnad 

Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Jiří Žaloudek   
 

PROTI:  

 Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko   
 

ZDRŽELO SE: 

JUDr. Vlastislav Málek Mgr. David Tichý Mgr. Filip Velímský   

Návrh usnesení byl schválen, přijato usnesení číslo ZM/12/2024 
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06. Změna č. 7 Územního plánu Čáslav II. 
Starosta předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti.  
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  
 

Hlasování:  
pro: 17                                                   proti:                                     zdrželo se:                             nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda  Jiří Honzíček  Martin Horský 

Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda 

Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ctibor Provazník MUDr.  Julie Provazníková Ing.  Jaromír Strnad 

Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský 

Mgr. Jiří Žaloudek       

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/13/2024. 
 
07. Změna č. 7 Územního plánu Čáslav III. 
Starosta předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti.  
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil, pouze zastupitel V. Drda se vyjádřil ke slovům občana Radka H. a uvedl 
že pan Jerie vystupuje ve spol. DEKONTA a.s., jen z pohledu ze strany objednatele (u zakázek). Dále se k tomu připojil 
zastupitel M. Horský a starosta.  
 

Hlasování:  
pro: 17                                                   proti:                                     zdrželo se:                             nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda  Jiří Honzíček  Martin Horský 

Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda 

Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ctibor Provazník MUDr.  Julie Provazníková Ing.  Jaromír Strnad 

Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský 

Mgr. Jiří Žaloudek       

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/14/2024. 
 
08. Změna č. 7 Územního plánu Čáslav IV. 
Starosta předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti.  
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  
 

Hlasování:  
pro: 11                                                  proti:                                     zdrželo se: 6                             nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda 

Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ctibor Provazník MUDr.  Julie Provazníková Ing.  Jaromír Strnad 

Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Jiří Žaloudek   
 

ZDRŽELO SE: 

 Jiří Honzíček  Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek 

Mgr. David Tichý Mgr. Filip Velímský     

Návrh usnesení byl jednomyslně, přijato usnesení číslo ZM/15/2024. 
 
09. Souhlas s podáním žádosti o dotaci_Rekonstrukce Osaria obětí 1. světové války na hřbitově v Čáslavi - 2. etapa 
Starosta předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti.  
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  
 

Hlasování:  
pro: 17                                                   proti:                                     zdrželo se:                             nehlasovalo:  
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PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda  Jiří Honzíček  Martin Horský 

Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda 

Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ctibor Provazník MUDr.  Julie Provazníková Ing.  Jaromír Strnad 

Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský 

Mgr. Jiří Žaloudek       

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/16/2024. 
 
Přestávka: 19:00 hod. – 19:10 hod. 

 
10. Smlouva o spolupráci-zajištění dopravní obslužnosti na území ORP Čáslav a okolí - Mikroregion Čáslavsko; 
Podmínky úhrady spolufinancování 
Místostarostka předložila důvodovou zprávu a sdělila podrobnosti.  
 

Do rozpravy k tomu bodu vystoupili: 
Zastupitel M. Jusko poděkoval Mikroregionu (panu Jiskrovi) za iniciativu a spolupráci na daném. Dále se dotazoval 
na plánovaný spoj R41 – spěšné vlaky z Prahy do Čáslavi, zda by jako Mikroregion dané podpořili? 
 

Hlasování o vystoupení předsedy DSO – Jana Jiskry  
Hlasování:  
pro: 17                                                   proti:                                     zdrželo se:                             nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda  Jiří Honzíček  Martin Horský 

Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda 

Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ctibor Provazník MUDr.  Julie Provazníková Ing.  Jaromír Strnad 

Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský 

Mgr. Jiří Žaloudek       

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/17/2024. 
 

Pan Jiskra se vyjádřil k dotazu zastupitele M. Juska a uvedl, že by dané určitě podpořili. Dále se vyjádřil k dané 
spolupráci.   
 

Nikdo další se do rozpravy nepřihlásil. 
 

Hlasování:  
pro: 17                                                   proti:                                     zdrželo se:                             nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda  Jiří Honzíček  Martin Horský 

Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda 

Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ctibor Provazník MUDr.  Julie Provazníková Ing.  Jaromír Strnad 

Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský 

Mgr. Jiří Žaloudek       

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/18/2024. 
 
11. Prodej pozemků - manželé Bártovi a manželé Palátovi 
Místostarostka předložila důvodovou zprávu a sdělila podrobnosti.  
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  
 

Hlasování:  
pro: 17                                                   proti:                                     zdrželo se:                             nehlasovalo:  
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PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda  Jiří Honzíček  Martin Horský 

Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda 

Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ctibor Provazník MUDr.  Julie Provazníková Ing.  Jaromír Strnad 

Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský 

Mgr. Jiří Žaloudek       

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/19/2024. 
 

12. Dodatek č. 2 k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí dotace_SVJ Jablonského 386 
Místostarostka předložila důvodovou zprávu a sdělila podrobnosti.  
 

Do rozpravy k tomu bodu vystoupili: 
Zastupitel F. Velímský vyjádřil podporu daného.  
 

Nikdo další se do rozpravy nepřihlásil. 
 

Hlasování:  
pro: 17                                                   proti:                                     zdrželo se:                             nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda  Jiří Honzíček  Martin Horský 

Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda 

Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ctibor Provazník MUDr.  Julie Provazníková Ing.  Jaromír Strnad 

Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský 

Mgr. Jiří Žaloudek       

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/20/2024. 
 

13. Návrh na nového člena finančního výboru 
Zastupitel D. Mikš předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti.  
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  
 

Hlasování:  
pro: 17                                                   proti:                                     zdrželo se:                             nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda  Jiří Honzíček  Martin Horský 

Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda 

Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ctibor Provazník MUDr.  Julie Provazníková Ing.  Jaromír Strnad 

Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský 

Mgr. Jiří Žaloudek       

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/21/2024. 
 

Dz1. Rozdělení dotací z rozpočtu města Čáslav na rok 2024 z programu SPORT 
Místostarostka předložila důvodovou zprávu a sdělila podrobnosti.  
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  
 

Hlasování:  
pro: 17                                                   proti:                                     zdrželo se:                             nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda  Jiří Honzíček  Martin Horský 

Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda 

Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ctibor Provazník MUDr.  Julie Provazníková Ing.  Jaromír Strnad 

Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský 

Mgr. Jiří Žaloudek       

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/22/2024. 
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Dotazy a připomínky zastupitelů 
 
Informativní zprávy / Různé:  

Aktuální informace o odpadovém hospodářství v Čáslavi 
Starosta informoval o aktuální situaci na skládce v Čáslavi.  
Zastupitel M. Horský informace pana starosty doplnil. Dále se dotazoval, jak to vypadá s projektem Vala? A jak dopadly 
reklamace v Dusíkově divadle („střecha“ a „postup při nouzovém osvětlení v případě požáru“)? 
Starosta uvedl, že na celý projekt se není možné dostat dotaci. Uvedl, že bude potřeba projekt rozdělit na jednotlivé 
etapy.  
Starosta sdělil, že co se týká reklamace „nouzového osvětlení“, tak zde došlo ke smíru. Spol. Realitní a stavební 
společnost s.r.o. uhradí 350 tis. Kč. 
Co se týká „střechy“, tak zde byl soud prohrán a na doporučení právníka nebylo podáno odvolání.  
Proběhla diskuse k danému: pan starosta, zastupitel M. Horský a také autorského dozoru paní R. Neumannové. 
 

Zastupitel V. Málek se dotazoval na EIU a na to, kdo bude vydávat stanovisko? Zda rada nebo zastupitelstvo (např. po 
mimořádném jednání)? 
Starosta uvedl, že se zastupitelstvo v této záležitosti již sešlo a stanovilo jasné podmínky, za kterých souhlasí 
s rozšířením skládky. Pokud EIA bude tyto všechny podmínky obsahovat, které si zastupitelstvo schválilo, a nebudou 
porušeny zákonné normy, tak není důvod, proč by město nemělo EIU odsouhlasit.  
Zastupitel V. Málek se opětovně dotazoval, kdo bude vydávat stanovisko? Zda rada nebo zastupitelstvo (např. po 
mimořádném jednání)? 
Starosta uvedl, že nepředpokládá, že by bylo svoláno mimořádné zastupitelstvo.  
Zastupitel V. Málek se dotazoval, zda by město podalo připomínku na EIU v případě, že byla doporučena např. 
zmiňovanou spol. DEKONTA a.s.? 
Starosta odpověděl, že ano.  
Dále se zastupitel V. Málek dotazoval na finanční plnění objednávky spol. DEKONTA a.s. 
Starosta uvedl, že je vystavená objednávka na cca 10 tis. Kč. 
Zastupitel V. Málek se dále vyjádřil k právnímu zastoupení města Čáslav ve věci spol. AVE CZ odpadové hospodářství, 
s.r.o., dále k Usnesení od Vrchního státního zastupitelství ve věci spol. AVE CZ odpadové hospodářství, s.r.o. 
Starosta uvedl, že pro něho jsou dnes přednesené informace o spol. DEKONTA a.s. opravdu nové, zítra poptá jiné 
instituce. Dále se vyjádřil k poskytnutí Usnesení od Vrchního státního zastupitelství. 
 

Zastupitel M. Horský se dotazoval, co se změnilo v EIE před rokem a nyní – jaká je zde změna výšky skládky? 
Starosta odpověděl, že výška je daná.   
Zastupitel M. Horský: „262 m minule, nyní 300 m.“ 
 

Zastupitel M. Jusko požádal o svolání mimořádného zastupitelstva kvůli EIE. 
Starosta uvedl, že proběhne veřejné projednávání, které vyhlásí Ministerstvo životního prostředí.  
 

Občan Tomáš O. se dotazoval do jakého data má spol. DEKONTA a.s. podat své vyjádření? 
Starosta odpověděl, že na to má 30 dnů. 
Dále diskutovali o návozech na skládku, a do jaké doby bude skládka naplněna? Do diskuse se zapojil zastupitel                  
M. Horský.  
 

Zastupitel D. Mikš poděkoval za pomoc při sbírce „Střecha pro Čeplov“. 
 

Zastupitel V. Málek dále požadoval veřejné projednávání EIY na mimořádném zasedání zastupitelstva. 
Dotazoval se ještě na výrok, který pan starosta před časem řekl týkající se zvýšení poplatků od občanů za svoz odpadu 
a zmínil také uzavřenou Dohodu o spolupráci uzavřenou mezi městem Čáslav a AVE CZ odpadové hospodářství, s.r.o. 
Starosta vysvětlil, jak svá slova myslel.  
Zastupitel D. Tichý se dotazoval, proč se tolik brání veřejnému projednávání EIY? On je rozhodně „pro“. 
Zastupitel F. Velímský souhlasí s kolegou D. Tichým, byl by rozhodně pro projednávání EIY s občany města.  
Zastupitel V. Málek citoval z Dohody o spolupráci …  
K danému tématu se také vyjádřil zastupitel M. Horský.  
 

Nikdo další se do rozpravy nepřihlásil. 

 
 

Konec zastupitelstva ve 20:13 hod.  
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Na konci dnešního zasedání bylo přítomno 17 členů zastupitelstva města. 
Příští zasedání zastupitelstva proběhne dne 08.04.2024. 
Ověřovatelé zápisu: Mgr. Daniel Mikš a pan Martin Horský 
Návrhová komise: Ing. Drahomír Blažej, MBA a Bc. Alice Vavřinová 
Zápis vyhotovila: Zdeňka Veselá  
Celý záznam zasedání uveřejněn na webu města Čáslavi: 

o audiozáznam: https://www.meucaslav.cz/zasedani/zasedani_2024-02-05/HerSie/HerSieHtml5.html 
o videozáznam: https://www.youtube.com/watch?v=YQgk0HcWh90 
 

 

PŘÍLOHY: Usnesení – č.j.: MěÚ/6589/2024/SEK 
                 Listina přítomných zastupitelů 
                 Pozvánka ze dne 26.01.2024 
                 Doplnění programu (přehled zpráv) ze dne 31.01.2023 
                 Kontrola plnění usnesení č.j.: MěÚ/74335/2023/SEK ze dne 11.12.2023  
                 Důvodové zprávy č. 1 – 13, Dz1 
 
 
 
 
 
 
    
   
Ing. Jaromír Strnad v. r.                                                                                                                      Mgr. Renata Vaculíková v. r. 
starosta                                                                                                                                                                                                                        místostarostka  

 
Ověřovatelé:  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Mgr. Daniel Mikš v. r.                                                                                                                                           Martin Horský v. r. 
člen zastupitelstva                                                                                                                                                                                              člen zastupitelstva  
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PŘEHLED USNESENÍ Z JEDNÁNÍ ZASTUPITELSTVA MĚSTA ČÁSLAVI ZE DNE 05.02.2024 

TEXTOVÁ ČÁST USNESENÍ ČÍSLO USNESENÍ 

 Hlasování pomocí elektronického systému  ZM/1/2024 

 Ověřovatelé zápisu ZM/2/2024 

 Členové návrhové komise  ZM/3/2024 

 Program dnešního zasedání  ZM/4/2024 

 Průběh zasedání ZM/5/2024 

 Přehled přesunů v rozepsaném rozpočtu - listopad 2023 ZM/6/2024 

 Rozpočtové opatření č. 7/2023 ZM/7/2024 

 Rozpočtové opatření č. 1/2024 ZM/8/2024 

 Změna č. 7 Územního plánu Čáslav ZM/9/2024 

 Změna č. 7 Územního plánu Čáslav I. _ bod 1) ZM/10/2024 

                                                                  _ bod 2) ZM/11/2024 

                                                                  _ bod 3)  ZM/12/2024 

 Změna č. 7 Územního plánu Čáslav II. ZM/13/2024 

 Změna č. 7 Územního plánu Čáslav III. ZM/14/2024 

 Změna č. 7 Územního plánu Čáslav IV. ZM/15/2024 

 Souhlas s podáním žádosti o dotaci_Rekonstrukce Osaria obětí 1. světové války na hřbitově v Čáslavi - 2. etapa ZM/16/2024 

 Smlouva o spolupráci-zajištění dopravní obslužnosti na území ORP Čáslav a okolí - Mikroregion Čáslavsko; Podmínky úhrady    
 spolufinancování - vystoupení předsedy DSO – Jana Jiskry  

ZM/17/2024 

 Smlouva o spolupráci-zajištění dopravní obslužnosti na území ORP Čáslav a okolí - Mikroregion Čáslavsko; Podmínky úhrady   
 spolufinancování 

ZM/18/2024 

 Prodej pozemků - manželé Bártovi a manželé Palátovi ZM/19/2024 

 Dodatek č. 2 k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí dotace_SVJ Jablonského 386 ZM/20/2024 

 Návrh na nového člena finančního výboru ZM/21/2024 

 Rozdělení dotací z rozpočtu města Čáslav na rok 2024 z programu SPORT ZM/22/2024 

 
   
 
 
Ing. Jaromír Strnad v. r.                                                                                                                      Mgr. Renata Vaculíková v. r. 
starosta                                                                                                                                                                                                                        místostarostka  

 
Ověřovatelé:  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Mgr. Daniel Mikš v. r.                                                                                                                                           Martin Horský v. r. 
člen zastupitelstva                                                                                                                                                                                              člen zastupitelstva  
 


